



ACADEMIC EDITING AND
PROOFREADING 学术编辑与校对

University application materials 大学申请材料

Academic papers 学术论文

Job application/promotion materials 申请学术职位或晋升材料

Other academic documents 其他的学术文件

EDITING & PROOFREADING 编辑与校对

Step 1: Editing suggestions for clear communication and strong structure; Step 2:
Proofreading the final version for perfect English.

第一步：编辑建议，以确保沟通清晰和标准的结构。第二步：校对最终版本，以确保完美的英。

< 1000 WORDS	500 RMB / 70USD / 60 EUR
1000-5000 WORDS	888 RMB / 120 USD / 110 EUR
5000-10000 WORDS	1700 RMB / 235 USD / 215 EUR
> 10000 WORDS	BY CONSULTATION 谈价格

PROOFREADING 校对

Proofreading for perfect English, including correcting grammar mistakes, awkward or
unnatural language, and making sure punctuation, spelling, and spacing is correct

校对以确保完美的英，包括纠正语法错误、不标准或不自然的语言，并确保标点符号、拼写和间距正确。

< 1000 WORDS	300 RMB / 40 USD / 35 EUR
1000-5000 WORDS	500 RMB / 70 USD / 60 EUR
5000-10000 WORDS	1000 RMB / 140 USD / 125 EUR
> 10000 WORDS	BY CONSULTATION 谈价格

SERVICE DESCRIPTION 服务说明

- My standard deadline is 1 week, but if you need faster service, express fees can be discussed.
- 我的标准期限是1周，但如果您需要更快的服务，可以讨论加急服务费。
- I know your academic work is important, and making sure it is perfect is an investment in your success. I use my experience as an academic professional to provide a tailored service that supports you. I don't use ChatGPT or other AI tools in my work.
- 我知道您的学术文章和其他材料很重要，确保它们完美无缺是对您成功的一项投资。我会利用自己作为学术专业人士的经验为您提供量身定制的服务。我不会在工作中使用 ChatGPT 或其他 AI 工具。
- An invoice and Certificate of Language Editing will be provided. 探索枢纽会提供报销发票与种润色证明。